
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žitnej Radiši  
konaného dňa 12.12.2024 na OU Žitná-Radiša 

 

Rokovanie viedol starosta obce Ing. Botka Rudolf s nasledovným programom : 

1. Otvorenie – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice – starosta skonštatoval, že sú 
prítomní  všetci poslanci ,  OcZ je uznášaniaschopné. Ospravedlnil  hlavnú kontrolórku  obce.  
Zapisovateľom bude Daša Hanková, overovatelia zápisnice – Ing. Ján Hrebíček a Roman 
Trebichavský 

2. Voľba návrhovej komisie –  starosta navrhol  návrhovú komisiu a dal hlasovať – 
návrhová komisia bola odsúhlasená - bude pracovať v zložení JUDr. Michaela Bašková, Ing. 
Vladimír Dúbravka a Michal Hanko 

3. Program zasadnutia – starosta prečítal program a dal hlasovať – tento bol schválený 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

4. Kontrola uznesení – uznesenia z predchádzajúcich schôdzí sa plnia priebežne tak ako boli 
schválené.  

5. Návrh rozpočtu obce na rok 2025 a úprava rozpočtu 2024–  ekonómka obce prečítala 
navrhovaný rozpočet a úpravu rozpočtu 2024. Starosta skonštatoval, že ide o vyrovnaný 
rozpočet, v ktorom je zohľadnené aj financovanie MŠ štátom a zmena poplatku za odpad. 
Obec nebude tvoriť programový rozpočet. Úprava rozpočtu za rok 2024 bude podľa 
skutočnosti. 

Uznesenie č. 18/2024 

Návrh rozpočtu obce na rok 2025 a úprava rozpočtu 2024 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

schvaľuje 

rozpočet obce Žitná-Radiša na rok 2025 ako vyrovnaný s príjmami a výdavkami vo výške 
203 860.-EUR a berie na vedomie úpravu rozpočtu 2024 a návrh rozpočtu na rok 2026 a 

2027 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

6. Odborné stanovisko HK obce Žitná-Radiša k návrhu rozpočtu obce na rok 2025– 
starosta obce požiadal Ing. Dúbravku o prečítanie odborného stanoviska 

Uznesenie č. 19/2024 
 

Odborné stanovisko HK obce Žitná-Radiša k návrhu rozpočtu obce na rok 2025– 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

berie na vedomie 

Odborné stanovisko HK obce Žitná-Radiša k návrhu rozpočtu obce na rok 2025 

 Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 



 

7.  Plán kontrolnej činnosti HK obce na 1. polrok 2025 – starosta obce požiadal Ing. 
Dúbravku o prečítanie plánu kontrol HK obce 

Uznesenie č. 20/2024 

Plán kontrolnej činnosti HK obce na 1. polrok 2025  

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitná – Radiša 

schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti HK obce na 1. polrok 2025  

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

 

8. Správa HK obce z kontrolnej činnosti za II. polrok 2024 a správa z finančnej 
kontroly  –  starosta požiadal Ing. Dúbravku o prečítanie správy 

 
Uznesenie č. 21/2024 

Správa HK obce z kontrolnej činnosti za II. polrok 2024 a správa z finančnej kontroly 
Obecné zastupiteľstvo Obce Žitná – Radiša 

berie na vedomie 

Správu HK obce z kontrolnej činnosti za II. polrok 2024 a správu z finančnej kontroly 
Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

 
9. Správa o činnosti obce za rok 2024– starosta prečítal správu o činnosti obce za rok 2024 

 

Uznesenie č. 22/2024 

Správa o činnosti obce za rok 2024 

Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

berie na vedomie 

Správu o činnosti obce za rok 2024 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

10. Audit obce za rok 2023 – starosta poinformoval o priebehu auditu obce nezávislým 
auditorom a skonštatoval, že neboli zistené žiadne nedostatky   
 

 

 

 



Uznesenie č. 23/2024 

Audit obce za rok 2023  
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

berie na vedomie 

Audit obce za rok 2023  

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

11. Dodatok č. 1 /2024 k VZN č. 02/2022 o miestnych poplatkoch – starosta 

poinformoval o zmene úpravy odpadu pred skládkovaním a následne navýšenie jeho 

ceny. K tomuto problému sa uskutočnilo aj jednanie so spol. Tedos. Z tohto dôvodu 

bol vypracovaný dodatok na zvýšenie poplatku na 30.-Eur na osobu ročne. Takisto je 

potrebné neustále znižovať množstvo komunálneho dopadu a potreba maximálneho 

triedenia odpadu, aby ho bolo čo najmenej v popolniciach a veľkokapacitných 

kontajneroch. 

Uznesenie č. 24/2024 

Dodatok č. 1 /2024 k VZN č. 02/2022 o miestnych poplatkoch  
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

schvaľuje 

Dodatok č. 1 /2024 k VZN č. 02/2022 o miestnych poplatkoch  

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 5 

Hlasovanie: za: 5, proti: 0, zdržal sa: 0 

12. Iné  
• Urnové miesta na cintoríne – starosta poinformoval o potrebe vytvorenia miest pre 

urny na cintoríne z dôvodov čoraz častejšej zmeny v pohrebných obradoch 
a pochovávania. Vhodné miesto je v spodnej časti cintorína v Žitnej pri bráne za 
zvoničkou. 

• Vyčistenie križovatky – starosta poinformoval o potrebe vytrhania suchého krušpánu 
na rázcestí obce a požiadal poslancov a občanov o návrhy, ako by toto miesto 
v budúcnosti mohlo vypadať. Možnosť je aj získanie financií od župy – Zelená župa 

• Stretnutie Jubilantov a seniorov a Mikuláš v obci – starosta poinformoval 
o stretnutí jubilantova a seniorov, poďakoval poslancom, ženám a všetkým, ktorí sa na 
tejto akcii podieľali. Takisto poďakoval aj za akciu Mikuláš v obci. 

• Zber textilu v obci – starosta poinformoval, že v obci je jeden kontajner na tento 
odpad, doteraz sa platilo 60.-EUR ročne, ale vývoz nebol dostatočný.  Zo zákona musí 
mať obec takýto odpad zazmluvnený, ponuka je na 394.-EUR ročne od tej istej 
spoločnosti. 

• Zakúpenie kontajnerov na elektroodpad a železný odpad – boli zakúpené 2 
kontajnery na uvedený odpad, sú umiestnené na obecnom dvore. 

• Poďakovanie hasičom – starosta poinformoval o poďakovaní prezidenta HaZZ SR za 
riešenie mimoriadnej situácie 

• Vodovod, časté poruchy – starosta poinformoval o oprave prípojky vodovodu do 
obce od Kšinnej, kde z dôvodu rozkopávky a výmeny potrubia vznikajú poruchy 



a časté odstávky vody. Toto potrubie sa mení ako prívod do obce Žitná-Radiša a bude 
slúžiť našim občanom  

 

13. Interpelácie poslancov -  JUDr. Bašková 
•  - na rázcestí je treba vybrať aj obrubníky a uchádzať sa o financie na župe - Zelená 

župa    
• Treba zakryť dieru na schodoch na javisko 

 
14. Diskusia    

• Viliam Botka.– je málo ľudí na schôdzi, nie je záujem a za textil je veľký poplatok 
• Ján Jamrich – prenájmom ihriska na futbal, záujemca oslovil H. Naštice, pýtal sa či 

nebol problém v obci, či bol na prenájom u nás súhlas našej obce. Odpoveď: Vedenie 
obce s prenájmom súhlasilo. 
 

15. Uznesenie – predseda návrhovej komisie prečítal návrh na uznesenie, ktorý poslanci 
jednohlasne prijali. 
 
16. Záver - starosta obce ukončil zasadnutie, a zaželal všetkým pekný večer a pokojné 
vianočné sviatky. 

   

   V Žitnej-Radiši  12.12.2024 

 

Vyhotovil :  Ing. Rudolf Botka, v.r.   Overovatelia :    Ing. Ján Hrebíček, v.r. 
  Roman Trebichavský, v.r.       


